
Mám sen 

 

Že se z hlediska řízení nestaneme firmou, ale zůstaneme akademickou samosprávou.  

Že akademický senát bude ctěným a významným zastupitelským orgánem akademické obce. 

Že se akademická obec bude více zajímat o dění na fakultě a využívat možnosti aktivního 

zapojení do akademické samosprávy (přítomností na zasedání, podáváním podnětů, připomínek 

a otevíráním otázek).  

Že senát bude naslouchat členům akademické obce, představovat a projednávat jejich 

problémy, náměty a požadavky, vždy i s vedením fakulty.   

Že senát bude otevírat diskuze především na nepříjemná a palčivá témata, přijímat usnesení 

(žádat, vyzývat a doporučovat), která budou brána vedením fakulty vážně. 

Že senát bude přijímat k překládaným tématům jasná stanoviska. 

Že všechny výnosy a další řídící akty budou akademickému senátu vedením fakulty 

předkládány, na jeho půdě diskutovány a následně upravovány, přijímány, či zamítány.  

Že senát bude důsledně hlídat dodržování akademických svobod, které chápu např. jako 

svobodu zvolit si vlastní metody výuky (samozřejmě v souladu s požadavky akreditace oboru) 

nebo jako svobodu/právo nebýt ve výuce nahráván.  

Že bude věnována zvýšená pozornost kvalitě výuky a výukové zátěži vyučujících ve vazbě         

na jejich ostatní pracovní povinnosti.  

Že se žádné problémy nebudou zametat pod koberec nebo jejich řešení odkládat na neurčito.   

 

Přijďte k volbám! 

 

Mgr. Michal Trousil, Ph.D. 

Ústav sociální práce FF UHK    

   

 

 

 


